

PRULink Dyna Growth III Fund

All data is as of 31 October 2023 unless otherwise stated

除非另有说明，否则以下皆属截于2023年10月31日的数据

Semua data seperti pada 31 Oktober 2023 melainkan jika dinyatakan



Listening. Understanding. Delivering.

Objective / 目标 / Objektif Dana

The Fund invest into structured deposits. These structured deposits provide investors with exposure to (1) Malaysian fixed income securities and (2) multiple assets classes such as global equities, real estates, commodities, foreign exchange and alternative investments. The Funds aim to maximise risk adjusted returns and to grow the value of the funds to the lifetime highest values at maturity.

本基金投资于结构性存款。这些存款让投资者得以投资于(1)马来西亚固定收益证券，以及(2)多元化的资产，如全球股票、不动产、原产品、外汇和非主流投资。本基金旨在于赚取最高的风险调整回酬，以及使基金在期满时达至生命周期的最高价值。

PRULink Dyna Growth Funds melabur dalam deposit berstruktur. Deposit berstruktur ini memberi pelabur pendedahan kepada (1) sekuriti pendapatan tetap Malaysia dan (2) pelbagai kelas aset seperti ekuiti global, hartanah, komoditi, pertukaran asing dan pelaburan alternatif. PRULink dyna growth funds berusaha untuk memaksimumkan pulangan risiko terlaras dan mengembangkan nilai dana-dana untuk mencapai nilai yang tertinggi pada kematangan.

Where the Fund invests

基金投资所在

Komposisi Pelaburan Dana



Asset Allocation

资产配置 / Peruntukan Aset

% NAV

1	Prudential Global Optimal 2031 FRNID	100.00
---	---	--------

Fund Details / 基金详情 / Maklumat Terperinci Dana

Investment Manager / 投资经理 / Pengurus Pelaburan

Prudential Assurance Malaysia Berhad
马来西亚保诚保险有限公司

Inception Date / 基金设立日 / Tarikh Diterbitkan

22/08/2011

Current Fund Size / 目前所管理的基金数额 / Saiz Dana Terkini

RM127,027.29

Annual Fund Management Charge / 常年管理费 / Caj Pengurusan Dana Tahunan

up to 1.30% p.a.

Current NAV / 目前的净资产值 / NAB Terkini

RM0.88622

How the Fund has performed / 基金表现 / Prestasi Dana

Performance Graph / 表现图表 / Jaduan Prestasi Dana
PRULink Dyna Growth III Fund



Total Price Movement Over the Following Periods / 各期限总价差 / Jumlah Pergerakan Harga Dalam Tempoh Tersebut

	1 month	3 months	6 months	1 year	3 years	5 years	Since Inception
Price Movement / 价差 / Pergerakan Harga	-1.22%	-2.25%	-2.49%	6.38%	-3.39%	-7.27%	-11.38%
Benchmark / 基准指标 / Penanda Aras	NA	NA	NA	NA	NA	NA	NA
Outperformance / 表现对比 / Perbezaan Prestasi	NA	NA	NA	NA	NA	NA	NA

All data is as of 31 October 2023 unless otherwise stated

除非另有说明，否则以下皆属截于2023年10月31日的数据

Semua data seperti pada 31 Oktober 2023 melainkan jika dinyatakan

Monthly Update / 每月简报 / Peningkatan Bulanan

The Prime Minister of Malaysia tabled the much awaited Budget 2024 on 13 October 2023, projecting a fiscal deficit of 4.30% of GDP in 2024 (2023: 5.00% of GDP) with the prioritization of cost of living concerns tempering the reformation of subsidies as well as tax tweaks which include a service tax hike for most services (from 6% to 8%) to bridge the gap. The budget was mildly expansionary with revenue and operating expenditure growing 1.50% and 1.20% respectively, mirroring a constructive outlook for GDP growth of between 4.00% and 5.00%. Separately, the Parliament passed the Public Finance and Fiscal Responsibility Bill 2023 which includes meeting several fiscal targets, comprising of a ceiling on federal government debt and guarantees, fiscal deficits, and a floor on development expenditure, in 5 years' time. On the data front, advance GDP estimates indicate Malaysia's GDP growth improved slightly to 3.3% YoY in 3Q2023 (2Q2023: 2.9%) with domestic demand and tourism driving the growth.

September 2023 total trade contracted for the 7th consecutive month at -12.6% YoY in September to RM 124.5bio with both imports and exports falling at 11.1% and 13.7%, bringing the trade surplus to RM24.5bio due to the slowing global demand and lower commodity prices. Across the region, Bank Indonesia's 7-day Reverse Repo Rate hike of 25bps caught the market by surprise as the central bank sought to not only stem IDR weakness due to the mantra of "higher-for-longer" in US interest rate expectations, but also contain imported energy and food inflation risk due to the escalating Middle East crisis. The US Federal Open Market Committee (FOMC) September minutes revealed divided opinions among officials on the interest rate pathway but all participants were unanimous to "proceed carefully" on future rate decisions. Both the Malaysian short and long term rates increased in the month of October 2023.

马来西亚首相在2023年10月13日宣布了2024年财政预算案。2024年的财政亏损预测为国内生产总值的4.30%（2023年：国内生产总值的5.00%）。预算案会着重于生活成本的应付与津贴的重组，为达至此目标，大多数服务税会从6%调升至8%。有关预算案稍具扩张性，其中收入和营运开支各增1.50%与1.20%，反映出国内生产总值4.00%-5.00%的建设性成长展望。另一方面，国会通过了2023年财政责任法案，其中需要达成的一些财政目标包括5年内的财政亏损和联邦政府的债务与担保顶限，以及最低的发展开销。数据方面，国内生产总值先期预测显示2023年第3季的马来西亚国内生产总值成长稍改善至年对年3.3%的水平（2023年第2季：2.9%），内需和旅游业是推动成长的主要因。

2023年9月的贸易总额为1,245亿令吉（年对年-12.6%），连续第7个月收缩。入口和出口各跌11.1%与13.7%，贸易盈余为245亿令吉，因为全球需求走缓，而且原产品价格也下跌。有关区域内，印尼银行将7天期逆回购利率升25基点的举动令人感到意外，其目的在于减少美国利率“处于高位更久”的预期对印尼盾所造成的负面影响，以及抑制由中东危机恶化而起的入口能源和食物通胀风险。在美国联邦公开市场委员会（FOMC）9月的会议中，众官员对利率的走向秉持不同的观点，但对于未来的利率决定，各方皆一致采取“谨慎进行”的立场。马来西亚的短期和长期利率都在2023年10月走升。

Perdana Menteri Malaysia membentangkan Belanjawan 2024 yang dinanti-nantikan pada 13 Oktober 2023, mengunjurkan defisit fiskal 4.30% daripada KDNK pada 2024 (2023: 5.00% daripada KDNK) dengan mengutamakan keperluan tentang kos sara hidup, meredakan reformasi subsidi dan langkah cukai termasuk kenaikan cukai perkhidmatan ke atas kebanyakannya perkhidmatan (daripada 6% kepada 8%) untuk merapatkan jurang. Belanjawan mengembang sedikit dengan hasil dan perbelanjaan operasi masing-masing meningkat 1.50% dan 1.20%, mencerminkan tinjauan konstruktif pertumbuhan KDNK antara 4.00% dan 5.00%. Secara berasingan, Parlimen meluluskan Rang Undang-undang Kewangan Awam dan Tanggungjawab Fiskal 2023 termasuk memenuhi beberapa sasaran fiskal, yang terdiri daripada siling hutang dan jaminan kerajaan persekutuan, defisit fiskal, dan tahap perbelanjaan pembangunan dalam masa 5 tahun. Meninjau data, anggaran awal KDNK menunjukkan pertumbuhan KDNK Malaysia meningkat sedikit kepada 3.3% YoY pada 3Q2023 (2S2023: 2.9%) dengan permintaan domestik dan pelancongan memacu pertumbuhan.

Jumlah dagangan September 2023 menguncup buat bulan ke-7 berturut-turut, pada -12.6% YoY kepada RM 124.5 bilion dengan kedua-dua import dan eksport jatuh kepada 11.1% dan 13.7%, lalu menjadikan lebihan dagangan menjadi RM24.5 bilion disebabkan oleh permintaan global yang perlahan dan harga komoditi yang lebih rendah. Menjelajah rantaunya ini, kenaikan 25 bps Kadar Repo Berbalik 7 hari Bank Indonesia mengejutkan pasaran apabila bank pusat itu berusaha bukan sahaja untuk membendung kelemahan IDR disebabkan oleh mantra jangkaan kadar faedah US "lebih tinggi untuk tempoh lebih lama" malah turut mengandungi risiko inflasi tenaga dan makanan yang diimport akibat krisis Timur Tengah yang semakin meruncing. Jawatankuasa Pasaran Terbuka Persekutuan (FOMC) US pada September mendedahkan pendapat berbelah bagi dalam kalangan pegawai mengenai lajuan kadar faedah tetapi kemudiannya sebulat suara bersetuju "meneruskan dengan berhati-hati" mengenai keputusan kadar faedah masa depan. Kedua-dua kadar jangka pendek dan panjang Malaysia meningkat pada Oktober 2023.

PRU Link Dyna Growth III Fund

All data is as of 31 October 2023 unless otherwise stated

除非另有说明，否则以下皆属截于2023年10月31日的数据

Semua data seperti pada 31 Oktober 2023 melainkan jika dinyatakan



Listening. Understanding. Delivering.

Disclaimer

All data is as of last calendar date of the month.

Investments are subject to investment risks including the possible loss of the principal amount invested. The value of the units may fall as well as rise. Past performances of the funds and that of the fund managers are not necessarily indicative of future performance. The price movements indicated are not reflective of the actual return on your investments (which are subject to your premium allocation rate and deduction charges). The actual return on your invested premiums may fluctuate based on the underlying performance of the investment-linked funds. Prudential Investment-linked products are not Shariah-compliant products. This leaflet is for illustrative purposes only. For further details on the terms and conditions, please refer to the policy document. For further details on how you can invest in these funds, please refer to the respective product brochures. In the event of any discrepancy between the information in this fact sheet and the policy document, the information in the policy document shall prevail. In case of discrepancy between the English, Bahasa Malaysia and Mandarin versions of this fact sheet, the English version shall prevail.

任何投资皆涉及投资风险，包括本金的损失。单位的价值可能会扬升也会走低。基金和基金经理过往的表现不可视为未来表现的指标。上述所示的回酬并不反映您投资的真实回酬(后者取决于您的保费分配率与费用)。您所投资的保费的真实回酬将根据有关投资联结基金的表现而定。保诚投资联结保险产品系列并非符合回教法典的产品。您保费投资的真实回酬可能会低于上述回酬。本册子只供说明之用。欲进一步了解条规与细则，请参考保单文件。如何投资于这些基金的资料则载于产品册子。如果本说明书的资料与保单文件有所出入，将以保单文件者为准。若说明书的英文、马来文和中文版有差异则以英文版为准。

Pelaburan adalah tertakluk kepada risiko-risiko pelaburan termasuk kemungkinan kehilangan jumlah wang pokok yang dilabur. Nilai unit mungkin naik ataupun jatuh. Prestasi masa lalu dana-dana atau pengurus-pengurus dana tidak semestinya mencerminkan prestasi masa depan. Pergerakan harga yang ditunjukkan tidak menggambarkan pulangan sebenar pelaburan anda (yang tertakluk kepada kadar peruntukan premium dan caj potongan). Pulangan sebenar ke atas premium yang anda labur mungkin berbeza, bergantung kepada prestasi dana-dana. Produk berkaitan pelaburan Prudential bukan merupakan produk yang mematuhi prinsip-prinsip Syariah. Risalah ini disediakan hanya untuk gambaran semata-mata. Sila rujuk kepada dokumen polisi untuk keterangan lanjut mengenai terma-terma dan syarat-syarat. Untuk keterangan lanjut mengenai bagaimana anda boleh melabur dalam dana-dana ini, sila rujuk kepada risalah-risalah produk yang berkenaan. Jika terdapat perbezaan di antara helaian fakta dan dokumen polisi, maklumat dalam dokumen polisi dianggap muktamad. Jika terdapat perbezaan di antara versi Bahasa Inggeris, Bahasa Malaysia dan Bahasa Cina bagi helaian fakta ini, versi Bahasa Inggeris dianggap muktamad.